
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 411
Hvordan forholder ministeren sig til at afgiftsbelægge biomasse, når man regneteknisk 
opererer med, at biomasse er CO2-neutral? Mener ministeren, at biomasse fortsat ikke 
skal være afgiftsbelagt? Hvis biomasse skal afgiftsbelægges, forestiller man sig så en 
negativ afgift på den CO2, som man i tilfælde af CCS indfanger og deponerer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susanne Zimmer 
(FG).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. juni 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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